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Vrijdag a.s. komt de Nationale Veiligheidsraad opnieuw bijeen en zal dan 
nieuwe (bijkomende) maatregelen voorstellen die ons veilig en wel door de 
Coronapandemie moeten loodsen. 
 
Wij steunen de vraag van Fietsberaad Vlaanderen om zoveel mogelijk straten 
in de buurt van een school als schoolstraat in te richten. 
 
Wij hebben daarom aan de schepenen van mobiliteit van Bornem, Puurs-
Sint-Amands en Willebroek gevraagd om het inrichten van schoolstraten aan 
alle scholen in de gemeente te overwegen (ook na de Coronapandemie). 
 
Benieuwd naar hun reacties! 
 
Wij houden jullie verder op de hoogte.  Bezoek ook onze facebookpagina 
waarop wij dagelijks items plaatsen rond mobiliteit in het algemeen en over 
het fietsen in het bijzonder. 
 
Hou jullie intussen gezond en zorg goed voor elkaar! 
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